
 

 

Aan de gemeenteraden van Beverwijk, Bloemendaal, 

Haarlem, Haarlemmermeer, Heemskerk, Heemstede, 

Uitgeest, Velsen en Zandvoort 

onderwerp Verantwoording voorzitter Veiligheidsregio Kennemerland aanpak bestrijding covid-19  

kenmerk BvdV/vj/BS 2020 Z 2020-001065 / D 2020-001448 

datum 28 december 2020 

opsteller A van de Velden 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Op 10 maart 2020 heb ik als voorzitter van de Veiligheidsregio Kennemerland (VRK) besloten om de 

crisisorganisatie op te schalen naar GRIP 4 ter bestrijding van het coronavirus. Een aantal dagen later zijn 

ingrijpende landelijke maatregelen in gang gezet om de verspreiding van het virus te beperken, voldoende zorg 

te bieden aan besmette personen en economische maatregelen om effecten van de maatregelen te beperken. 

De coronacrisis is echter een langdurige crisis, waarbij het eind vooralsnog niet in zicht is. Recent zijn strenge 

maatregelen afgekondigd om het hoofd te bieden aan het oplopend aantal besmettingen en het risico dat dit 

met zich meebrengt voor de contiguïteit van zorg. 

 

Tot 1 december jl. stoelde de aanpak op maatregelen op basis van aanwijzingen van de Minister VWS op basis 

van de Wet Publieke Gezondheid. Om de democratische legitimiteit van maatregelen beter te borgen is de 

Tijdelijke wet maatregelen Covid-19 op 1 december in werking getreden.  In de wet is ook bepaald dat ik als 

voorzitter binnen 4 weken na inwerkingtreding van de wet verantwoording afleg over de aanpak tot nu toe. 

Deze termijn is complementair aan wat de wet in artikel 40 van de Wet Veiligheidsregio’s al voorschrijft. Deze 

verantwoording bied ik u bij deze aan. In juni jl. heb ik u al met een tussentijds verslag geïnformeerd over de 

wijze waarop het virus in onze regio wordt bestreden, dus deze verantwoording zal op onderdelen overlappen 

met wat eerder met u is gedeeld. Aangetekend wordt dat snelheid waarmee ontwikkelingen zich voltrekken ook 

kan maken dat wat in het verslag is vastgelegd, alweer is achterhaald of veranderd.   

 

Bij het nemen van besluiten was mijn uitgangspunt in deze crisis om wat lokaal kon zo veel mogelijk aan de 

burgemeesters zelf over te laten. Daarbij is in feite geanticipeerd op hoe de bevoegdheden en 

verantwoordelijkheden in de nieuwe wet zijn verdeeld. Waar dat niet mogelijk was heb ik besluiten genomen na 

adviezen en/of overleg met de betrokken burgemeesters. Hiermee zijn de lokale belangen zo goed mogelijk 

behartigd en ingevuld.  

 

Zoals gemeld is het eind van deze crisis helaas nog niet in zicht. Met deze verantwoording voldoe ik aan mijn 

wettelijke plicht en ben van harte bereid om tussentijds in uw raad aan te schuiven om eventuele vragen over 

de aanpak van de crisis tot nu toe te beantwoorden.  

 

Hoogachtend, 

de voorzitter van de Veiligheidsregio Kennemerland, 

 

 

 

 

M.H.F. Schuurmans-Wijdeven 


